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خبر خوش نجفي براي سالمندان
شهردار تهران گفت: شهرداري قول مي دهد، کارت هاي منزلت 
در سطح وسيع تري در بين شهروندان توزيع و خدمات بيشتري به 
آنها ارائه شود. به گزارش ايلنا، محمدعلي نجفي گفت: از مدت ها 
قب��ل شه��رداري برنامه هاي زيادي براي سالمندان اجرا کرده، از 
جمله ايجاد کانون هاي سالمندان که در محله هاي مختلف تهران 
وج��ود دارن��د و خدمات مختلف��ي به سالمندان ارائه مي کنند. اين 
کانون ه��ا مجم��وع نظرات و مطالبات و خواسته هاي سالمندان را 
نيز به مسئولان شهرداري منتقل مي کنند. شهردار تهران با بيان 
اينک��ه يک��ي از اقدامات ارزنده براي سالمندان صدور کارت هاي 
منزلت بود، گفت: سالمندان گله هايي براي اين کارت ها داشتند 
ک��ه پوش��ش کامل نمي دهد و بعضي خدمات را شامل نمي شود. 
شهرداري در اين جلسه به سالمندان قول داد کارت هاي منزلت 
در سطح وسيع تري در بين شهروندان توزيع و خدمات بيشتري به 
آنها ارائه دهد. به طور مثال در نظر داريم استفاده از مراکز تفريحي 
و هنري، امکان ورزشي و وسايل حمل و نقل عمومي مانند اتوبوس 

و مترو اضافه يا با کيفيت بيشتري به سالمندان ارائه شود. 

جمع آوري ۲۵۰ معتاد متجاهر
 در پايتخت طي ۲۴ ساعت

معاون اجتماعي پليس پايتخت از اجراي عمليات ضربتي پليس 
مب��ارزه ب��ا مواد مخدر براي جمع آوري معتادان متجاهر از حاشيه 
بزرگراه ه��ا خب��ر داد. به گزارش ايلنا، سرهنگ مراد مرادي گفت: 
در اين طرح ۲۵۰ معتاد متجاهر از سطح پايتخت و به ويژه شبکه 
بزرگراهي جمع آوري شدند. وي افزود: در راستاي مبارزه با معتادان 
متجاهر طرح پاکس��ازي شهر از معتادان متجاهر در سطح شهر 
تهران و به ويژه شبکه بزرگراهي در ۲۴ ساعت گذشته کليد خورد. 
مع��اون اجتماع��ي پليس پايتخت، گفت: با تلاش مأموران پليس 
۲۵۰ معت��اد متجاه��ر دستگير و براي درمان و نگهداري به مراکز 
مربوطه ارجاع شده اند. سرهنگ مرادي با بيان اينکه جمع آوري 
معتادان متجاهر از سطح شهر همواره خواسته مردم از پليس بوده، 
خاطرنشان کرد: پليس آمادگي آن را دارد که در اسرع وقت و در 

کمترين زمان چهره شهر را از معتادان متجاهر پاک کند.

تجمع معلمان در روز جهاني معلم
در تجم��ع معلم��ان که به دع��وت شوراي هماهنگي تشکل هاي 
صنف��ي فرهنگي��ان سراس��ر کشور برگزار ش��ده، در تهران بيش 
از پانص��د نف��ر شرک��ت کرده اند؛ در استان ه��اي مختلف نيز اين 
تجم��ع ب��ا حضور معلمان شکل گرفته است. معلمان، چه شاغل و 
چه بازنشسته، خواستار اين هستند که مسئولان به مطالباتشان 
رسيدگ��ي کنن��د. ب��ه گزارش ايلنا، »آم��وزش آزادانه راهي براي 
توانمندس��ازي معلم��ان«، شعار روز جهاني معلم امس��ال است؛ 
ه��ر سال��ه پنج��م اکتب��ر برابر با سيزدهم مه��ر، روز جهاني معلم 
اس��ت؛ روزي ک��ه معلمان سراسر جهان ب��ه مطالبات و نيازهاي 
خ��ود و دان��ش آموزانشان مي انديشند و راهي پيدا مي کنند تا اين 
مطالبات را به گوش مس��ئولان برسانند. روز پنجشنبه )سيزدهم 
مهر( معلمان شاغل و بازنشسته در تهران و شهرستان ها تجمع 

برگزار کردند.

المپياد ورزشي بازنشستگان تامين اجتماعي
 در قالب طرح نسيم سلامت برگزار مي شود

تجارت-استان گيلان _فرحي؛ با هدف افزايش نشاط و شادابي 
و تقويت قواي جس��مي و روحي بازنشس��تگان المپياد ورزشي 
بازنشستگان تامين اجتماعي در بخشهاي آقايان وخانمها برپا 
ميگردد.ب��ه گ��زارش روابط عمومي و ام��ور فرهنگي اداره کل 
تامي��ن اجتماعي استان گيلان ، المپياد ورزشي بازنشس��تگان 
ب��ا تروي��ج شعار افزايش تندرستي بازنشس��تگان در رشته هاي 
مختل��ف برگ��زار خواهد شد .بر اين اساس کليه بازنشس��تگان 
و مس��تمري بگي��ران اع��م از زن و م��رد تح��ت پوشش تامين 
اجتماع��ي ب��ا داشت��ن ۴۵ سال سن به بالا براي خواهران و ۵۰ 
سال سن براي برادران مجاز به شرکت در اين رقابتها ميباشند 
.اي��ن رقابته��ا براي چهارمين س��ال متوالي در رشته هاي شنا ، 
شطرنج ، تيراندازي با تفنگ بادي ، فوتبال دستي ، پينگ پنگ 

و دارت برگزار خواهد شد .
 رواب��ط عموم��ي اداره ک��ل تامي��ن اجتماعي است��ان گيلان با 
اع��لام اي��ن خبر اف��زود : علاقمندان ميتوانند جهت ثبت نام به 
کانون هاي بازنشستگي شهرستان مراجعه نمايند .مطابق پيش 
بيني صورت گرفته مرحله مقدماتي ) استاني ( اين مس��ابقات 
بمنظ��ور شناساي��ي نفرات برت��ر و تعيين ترکيب تيم اعزامي به 
مسابقات کشوري در دهه اول آبان ماه برگزار ميگردد .آخرين 
مهل��ت ثب��ت ن��ام جهت شرکت در اين مس��ابقات ۲۵ مهرماه 

تعيين گرديده است .
شايان ذکر است اولين دوره اين المپياد به ميزباني استان گيلان 

در شهر بندر انزلي برگزار گرديد .

اعلان همکاري منطقه آزاد اروند با کنسرسيوم 
لهستاني – دانمارکي درزمينه توليد انرژي هاي بادي

تجارت-استان خوزستان: مديرعامل سازمان منطقه آزاد اروند 
با هياتي از نمايندگان دوشرکت لهستاني و دانمارکي فعال در 
حوزه توليد انرژيهاي نوين ازجمله بادي در محل اين سازمان 

ديدار و گفت و گو کرد.
اسماعي��ل زمان��ي در اي��ن ديدار که در سال��ن اجتماعات دفتر 
مديرعام��ل انج��ام شد براي ج��ذب سرمايه گذاري خارجي در 
زمينه احداث نيروگاهها بادي و خورشيدي در منطقه آزاد اروند 

اعلام آمادگي کرد.
زماني با تشريح امتيازات سرمايه گذاري و معافيت هاي گمرکي 
و ماليات��ي سرماي��ه گذاران در منطقه آزاد اروند تاکيد کرد :اين 
تس��هيلات ميتواند قيمت تمام شده سرمايه گذاري شرکت ها 

را پايين و به صرفه کند.
مديرعامل سازمان منطقه آزاد اروند همچنين نسبت به سرمايه 
گذاري در حوزه ساخت نيروگاههايي با سوخت گاز طبيعي در 
منطق��ه ازاد ارون��د اعلام آمادگ��ي کرد.وي با اشاره به نزديکي 
اي��ن منطق��ه با عراق ،بازار اين کش��ور را براي صادرات انرژي 
برق مناسب توصيف کرد.گفتني است کنس��رسيوم لهس��تاني 
-دانمارکي در فاز نخست با احداث ۲ نيروگاه بادي هر يک با 
ظرفيت ۵۰ مگاوات درخوزستان موافقت کرده است که يکي 
از آنها در خرمشهر تاسيس مي شود.حجم سرمايه گذاري براي 
ه��ر واح��د ۵۰ مگاواتي در ح��دود 8۰ ميليون يورو برآورد شده 
است.هي��ات لهس��تاني -دانمارکي پ��س از اين ديدار از سايت 
زمي��ن پي��ش بيني شده براي احداث نيروگاه بادي در خرمشهر 
بازدي��د کردند.نماين��ده اين هي��ات سايت مزبور را براي اجراي 
اي��ن پ��روژه نيروگاهي مناسب توصي��ف و براي ادامه کار ابراز 

همکاري کرد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: چند ماه از روزي که برخي نمايندگان طرح تشکيل 
وزارتخان��ه اي جدي��د براي محيط زيس��ت و منابع طبيعي دادند، 
مي گ��ذرد و ح��الا آنط��ور که احمد علي کيخا، عضو کميس��يون 
کشاورزي مجلس مي گويد در اين مدت نمايندگان مجلس پيگير 
ايجاد اين وزارتخانه بوده اند و در شرايط کنوني بستر مناسبي براي 
تفکي��ک ي��ا ايجاد برخي وزارتخانه ها از جمله وزارت آب، محيط 
زيس��ت و منابع طبيعي فراهم شده است. اواخر بهمن ماه سال 
گذشته بود که طرح تشکيل وزارت محيط زيست و منابع طبيعي 
توسط هيات رئيسه مجلس دهم اعلام وصول شد. دو ماه پس 
از آن در آخري��ن روزه��اي فروردين ماه سال جاري بود که برخي 
نمايندگ��ان از تصوي��ب طرح ادغ��ام سازمان امور اراضي و منابع 
طبيعي با سازمان حفاظت محيط زيست و تشکيل وزارت محيط 
زيست و منابع طبيعي در کميسيون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس خبر دادند. در همين حال روز گذشته يک عضو کميسيون 
کشاورزي مجلس گفت: در شرايط کنوني بس��تر مناسبي براي 
تفکي��ک ي��ا ايجاد برخي وزارتخانه ها از جمله وزارت آب، محيط 
زيس��ت و مناب��ع طبيع��ي فراهم شده اس��ت. احمدعلي کيخا در 
گفتگ��و ب��ا خانه ملت، درخصوص روند ايجاد وزارت آب، محيط 
زيست و منابع طبيعي گفت: قبل از اين اعضاي کميسيون هاي 
انرژي، اجتماعي و عمران در صحن پيگير ايجاد اين وزارتخانه 
بودند، اما تاکنون اين موضوع در کميس��يون کشاورزي مطرح 
نش��ده اس��ت. اين نماينده مجلس از تصميم نمايندگان مجلس 
ب��راي ايج��اد وزارت انرژي بعد از اتفاقي که در صحن براي وزير 

پيشنهادي نيرو افتاد خبر داد و افزود: البته از قبل هم بحث تبديل 
سازمان هاي محيط زيست به وزارتخانه و يکپارچه سازي مديريت 
منابع طبيعي و محيط زيست کشور در قالب طرح هاي متعددي 
در مجالس گذشته، مطرح شده بود اما به مرحله تصويب و اجرا 

نرسيد. کيخا همچنين يادآور شد: پيشنهاد برخي همکاران اين 
است که در پي ارائه لايحه از سوي دولت براي تعيين وضعيت 
وزارتخانه هاي مسکن و شهرسازي و صنعت، معدن و تجارت، 
هم اکنون بس��تري براي تفکيک يا ايجاد برخي وزارتخانه ها از 

جمله وزارت آب، محيط زيست و منابع طبيعي فراهم شده، که 
اگ��ر موافق��ت دولت را هم بگيري��م، زمان مناسبي است تا حوزه 
انرژي و نفت را در قالب وزارت انرژي در هم ادغام کنيم، در عين 
حال بهتر است با ادغام آب، محيط زيست و منابع طبيعي نيز يک 
وزارتخانه مس��تقلي که بيشتر وظيفه حفاظت و صيانت از منابع 
طبيعي و آب کشور را داشته باشد، ايجاد شود. اين عضو کميسيون 
کشاورزي، آب و منابع طبيعي مجلس با اظهار بي اطلاعي از روند 
بررس��ي ط��رح ايجاد وزارت آب، محيط زيس��ت و منابع طبيعي 
تصري��ح ک��رد: قرار بر اين بود که نمايندگان مجلس اين طرح را 
به کميسيون اجتماعي پيشنهاد دهند، اما از نتيجه آن بي اطلاع 
هس��تم، با اين حال پيشنهادم اين است که براي تعيين تکليف 
در اين مورد کارگروه ويژه اي متشکل از اعضاي کميسيون هاي 
کشاورزي، آب و منابع طبيعي، عمران، انرژي و اجتماعي تشکيل 
ش��ود، ت��ا پيرامون اين موضوع به جمع بندي برسند. در اين ميان 
برخي مسوولان با استقبال از طرح تشکيل وزارت محيط زيست و 
منابع طبيعي، از مديريت هماهنگ و منسجم تر مشکلات زيست 
محيطي زير نظر يک وزارتخانه سخن مي گويند. به اعتقاد برخي 
کارشناسان نيز تشکيل وزارتخانه اي زير عنوان محيط زيس��ت 
و منابع طبيعي داراي دو نتيجه مهم است؛ نخست اينکه باعث 
مديريت يکپارچه و توجه به مسائل در کنار هم خواهد شد و معضل 
تلاق��ي مديريت ه��ا از طرف اداره هاي متعدد از بين خواهد رفت. 
همچنين، يکپارچه شدن مديريت ها باعث افزايش پاسخگويي ها 

و اختصاص بودجه بيشتر خواهد شد.

طرحی که به رغم تصويب کميسيون برنامه و بودجه مجلس معطل ماند؛

بلا تکليفی در تشکيل وزارت محيط زيست

بدهي بيمه ها مولود افزايش هزينه هاي سلامتدخانيات عامل مرگ سالانه 55 هزار نفرکمبود 50 هزار مددکار در کشور
رئيس انجمن مددکاران اجتماعي ايران 
با تاکيد بر استفاده از ظرفيت مددکاران 
اجتماع��ي و مش��اوران در راست��اي 
پيشگي��ري و کاه��ش بزهکاري جامعه 
گف��ت: کش��ور در ح��ال حاضر با کمبود 

۵۰ ه��زار مددک��ار اجتماع��ي مواجه است. سيدحس��ن موسوي 
چل��ک اظه��ار ک��رد: در حال حاضر 1۰ هزار مددکار اجتماعي در 
کش��ور فعالي��ت دارند اما در اين زمينه بايد رويکرد رشد و تربيت 
مش��اوران در دانشگاه ه��ا تقويت شود. وي با تاکيد بر اينکه نبايد 
ح��وزه اجتماع��ي در حاشي��ه نگه داشته شود، ادام��ه داد: امروز 
ح��وزه اجتماع��ي با امنيت جامعه گره خ��ورده و ايجاد امنيت در 
گ��روي تقويت ظرفيت و بس��ترها ب��ا رويکرد سلامت اجتماعي 

است نه با زور.

سخنگوي وزارت بهداشت با بيان اينکه 
در کش��ور سالان��ه ۵۰ تا ۵۵ هزار نفر به 
علت استعمال دخانيات مي ميرند، گفت: 
با اصلاح ماليات بر عرضه مواد دخاني، 
مي تواني��م علاوه ب��ر ايجاد سالانه 11 

هزار ميليارد تومان اعتبار براي نظام سلامت، مصرف دخانيات 
را نيز کاهش دهيم. ايرج حريرچي با بيان اينکه 1۴.۰13 درصد 
از اف��راد ب��الاي 1۵ سال، سيگ��ار و دخانيات مصرف مي کنند، 
اف��زود: در ۵ س��ال گذشت��ه شيوع استعمال دخانيات در کشور از 
1۴.۰9 ب��ه 1۴.۰13 درص��د رسيده که افرايش زيادي نيس��ت. 
وي افزود: شيوع مصرف روزانه سيگار، از 1۰.9 به 1۰.1 درصد 
کاهش يافته و در مقايسه با گذشته ۵۰۰ هزار نفر روزانه کمتر 

سيگار مي کشند.

سخنگ��وي کميس��يون بهداش��ت و 
درم��ان مجلس گف��ت: هزينه بيمه ها 
ط��ي ۴ س��ال گذشته ب��ه ميزان 3 تا ۴ 
براب��ر افزايش پيدا ک��رده است. احمد 
همت��ي درخصوص بده��ي بيمه ها به 

وزارت بهداش��ت، گف��ت: بخشي از منابع بيمه ها به ويژه براي 
بيم��ه سلام��ت توسط دولت تامين مي شود، اما دولت در تامين 
منابع با مشکلاتي روبه رو بوده و طلب بيمه ها از دولت اکثرا با 
تاخير پرداخت مي شود. وي افزود: در طول اجراي طرح تحول 
سلامت هزينه هاي بيمه ها حدود 3 تا ۴ برابر افزايش پيدا کرده 
و هزينه ه��اي بخ��ش سلامت که به طور عمده از سوي بيمه ها 
پرداخ��ت مي ش��ود و عدم پرداخ��ت سهم دولت درتامين منابع 

بيمه ها را تحت فشار قرار داده است.

اخــبار شـهرستان

توسعه مزرعه پرورش ميگو در قشم با 130 استخر 9 هزار متر مربعي

مدير امور آبفاي شهرستان شهريار:اجراي بيش از 59 کيلومتر اصلاح و توسعه شبکه آبرساني در شهريار

نظارت مرکز بهداشت ايلام بر فعاليت هشت هزار مرکز عرضه مواد غذايي

اجراي تمرين اطفاء حريق در مرکز سوختگيري هواپيمائي شهيد اسدپور رشت

پيام مهندس سلگي شهردار ملارد
 در پي گرفتن راي اعتماد ايشان از شوراي شهر

حضور شرکت آب وفاضلاب استان مرکزي
 در نمايشگاه تخصصي صنعت برق، آب و تاسيسات آب و فاضلاب

تجارت-است��ان ايلام - معاون بهداشتي 
و رئي��س مرکز بهداش��ت دانشگاه علوم 
پزشک��ي اي��لام گفت: هشت هزار و ۵۴۲ 
بازدي��د از مراکز تهيه و توزيع مواد غذايي 
و اماک��ن عمومي ط��ي 6 ماهه نخس��ت 
امس��ال در استان ايلام بعمل آمده است.

دکت��ر راض��ي ناصري فر اظه��ار کرد: از 
مجم��وع اين بازديدها ۴۰۵ واحد متخلف 
به مراجع قانوني معرفي شدند.وي افزود: 

همچني��ن در راست��اي نظارت بر سلامت شبکه توزيع آب سه 
هزار و 978 مورد شکستگي شبکه توزيع آب شرب و وضعيت 
نامطل��وب کلرزني پيگيري ش��ده است.رئيس مرکز بهداشت 
دانشگ��اه عل��وم پزشکي ايلام ي��ادآور شد: ۲ هزار و 9۵8 مورد 
نمون��ه ب��رداري ميکروب��ي آب و 1۴۴ نمونه برداري شيميايي 
آب ني��ز ط��ي م��دت ياد شده صورت گرفته و بيش از ۵8 هزار و 
38۰ مورد سنجش کلر آزاد باقيمانده نيز انجام شده است.دکتر 
ناص��ري ف��ر ادامه داد: در اين م��دت ۴۵۲ مورد نمونه برداري 
ن��ان و م��واد غذاي��ي در ساعات غي��ر اداري و چهار هزار و ۵6۰ 

کيلوگرم مواد غذايي فاسد در ساعات غير 
اداري جمع آوري شده است.رئيس مرکز 
بهداش��ت دانشگاه علوم پزشکي ايلام با 
بي��ان اينک��ه ۲ هزار و ۵۰8 کارت سلامت 
ب��راي مراک��ز تهيه و توزي��ع مواد غذايي 
صادر شده، گفت: در اين مدت ۴1۲ مورد 
کنت��رل بهداشتي از بيمارستان ها، مراکز 
نظام��ي و انتظامي همچني��ن 18۵ مورد 
کنت��رل بهداشتي فعالي��ت مخاطره اميز 
اف��راد سودج��و و بهداشت��ي کردن 3۴۵ واحد تهيه و توزيع مواد 
غذايي صورت گرفته است.دکتر ناصري فر با اشاره به سامانه 
19۰ براي ثبت و رسيدگي به شکايات بهداشتي مردمي افزود: 
از ابتداي امسال تاکنون 1۵۲ مورد شکايت بهداشتي شهروندان 
از طري��ق اي��ن سامان��ه پيگيري ش��ده و 1۵1 مورد رفع نقص 
شکايات رسيده و ۲3۵ مورد رسيدگي به ساير شکايت ها صورت 
گرفته است.وي تاکيد کرد: سامانه 19۰ به صورت ۲۴ ساعته، 
آسان تري��ن و سريع تري��ن راه براي طرح موضوعات و شکايات 

بهداشتي است.

 HSE تجارت-است��ان گيلان _فرح��ي؛ نيروهاي واحدهاي
) واحدهاي ايمني ، بهداشت و محيط زيس��ت( ، پايگاه بس��يج 
و کارکن��ان مرکز سوختگي��ري هوايپمائي رشت تمرين اطفاء 
حري��ق يکي از مخ��ازن سوختگيري هواپيمائي شهيد اسدپور 
شرک��ت مل��ي پخ��ش فرآورده هاي نفتي منطق��ه گيلان را به 
اج��راء گذاشتند.به گ��زارش روابط عمومي شرکت ملي پخش 
فرآورده ه��اي نفتي منطقه گي��لان اين تمرين مشترک طبق 
برنام��ه از قب��ل پي��ش بيني شده به منظ��ور سنجش نيروها در 
شراي��ط اضط��راري و ب��ه روز رساني ت��وان نيروها وهمچنين 
در راست��اي سياسته��اي شرکت ملي پخش فرآورده هاي نفتي 
منطقه گيلان با حضور ۴۰ نفر از کارکنان واحدهاي عملياتي 

و ستادي در مدت تقريبي 1۵ دقيقه برگزار شد . در اين برنامه 
پس از قطع فرضي گاز شهري و برق تمرين وارد مرحله اجراء 
ش��د و کارکن��ان نس��بت به خاموش نم��ودن حريق مخزن به 
کم��ک دو دستگ��اه جت مس��تر و خاموش کننده با تزريق فوم 
اقدام کردند . درپايان تمرين مشترک پس از سرشماري افراد 
حاضر ، گزارش تيم جس��تجو و برآورد خس��ارت ، جلس��ه جمع 
بندي و ارزيابي نقاط قوت و ضعف با حضور مسئولين واحدها و 
مدعوين در محوطه مرکز سوختگيري هواپيمائي شهيد اسدپور 
برگ��زار ش��د . آموزش خاموش ک��ردن حريق توسط خاموش 
کننده ه��اي دست��ي به تک تک عوام��ل حاضر ، از برنامه هاي 

جانبي اين تمرين بود.

تجارت-شهرستان ملارد-علي کيواني 
-در پي راي اعتماد شوراي اسلامي شهر 
م��لارد به عل��ي سلگي ايش��ان ضمن 
پيام��ي از اعضاي ش��وراي شهر و ديگر 
مسئولين و مردم تشکر نمودند که متن 
پي��ام بدين شرح اس��ت :سپاس بيکران 
خداون��د منان که توفيق خدمتگذاري به 
م��ردم شري��ف و بزرگ��وار شهر ملارد را 

نصيب اينجانب نمود .
 اميد است با کوشايي و هم انديشي در سايه همدلي و همگرايي 
و تعامل سازنده با اعضاي محترم شوراي اسلامي در راه تغيير 
و تحولات عمراني و خدماتي گس��ترده قدم نهاده و به مقصد 
متعال��ي توسع��ه و آباداني روز افزون شهر عزيزمان کمرهمت 

ببنديم .
 شايسته است از همه همشهريان عزيزم از جمله خانواده معزز 
شه��دا و ايثارگ��ران ، روحانيت معظم ، فرهنگيان، ورزشکاران 
، فع��الان عرص��ه اجتماع��ي ، کس��به ، معتمدين ، هيئت هاي 

مذهب��ي و خان��واده ب��زرگ شهرداري 
ملارد که در مدت سرپرستي ، اينجانب 
را ب��ا حمايت هاي خ��ود جهت پذيرش 
مسئوليت خطير شهرداري ملارد ترغيب 
و ي��اري نمودن��د کم��ال تشکر و امتنان 

را نمايم. 
در پاي��ان از اعتم��اد اعض��اي محت��رم 
ش��وراي اسلامي شهر م��لارد، منويات 
و راهنمايي ه��اي ارزشمن��د امام جمعه 
محترم شهرستان حضرت حجت الاسلام و المس��لمين حاج 
آقا حس��يني ، حمايت هاي فرماندار پرتلاش شهرستان ملارد 
جن��اب آق��اي مهن��دس خطيب��ي و معاونين محت��رم ايشان و 
بخشداران محترم در دوران سرپرستي همچنين روساي محترم 
ادارات کم��ال تشک��ر و سپاس را دارم اميد است اين حمايت ها 
و تعام��لات ت��ا رسي��دن به اهداف عالي حقير که همانا توسعه ، 
 آباداني و پيشرفت روزافزون شهرمان مي باشد جاري و ساري

 باشد .

تجارت-استان مرکزي:شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي با 
برپاي��ي غرف��ه در دومين نمايشگاه تخصصي صنعت برق، آب و 
تاسيسات آب و فاضلاب که در محل دائمي نمايشگاه هاي اراک 
برگزار شدحضور فعال يافت. به گزارش روابط عمومي شرکت آب 
و فاض��لاب است��ان مرکزي زهرا طراوتي فکور مدير دفتر روابط 
عمومي اين شرکت آشنايي با جديدترين دست آوردها و محصولات 
توليدي شرکت ها و کارخانه ها در زمينه نياز هاي صنعت آب و برق 
را از مهمتري��ن اه��داف برگزاري نمايشگاه هاي تخصصي آب و 
فاض��لاب دانس��ت و اف��زود: با استف��اده از اين فرصت مي توان با 
ظرفيت ه��اي موج��ود در زمينه آب و فاضلاب به صورت متمرکز 
آشن��ا ش��د. طراوتي با اش��اره به حضور فعال دفتر روابط عمومي و 

دفتر تحقيقات شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي در غرفه اين 
شرکت در نمايشگاه آب و فاضلاب و برق تصريح کرد : دريافت 
پيشنهادهاي بازديد کنندگان از سوي نظام پيشنهادات شرکت از 
بخش ه��اي فع��ال غرفه شرکت آب و فاضلاب در اين نمايشگاه 
بود به طوريکه طي ۵ روز برپايي نمايشگاه بيش از ۲۰۰ پيشنهاد 
از سوي بازديد کنندگان به نظام پيشنهادات شرکت آب و فاضلاب 
ارائ��ه ش��د. وي در ادامه اظهار داش��ت: معرفي تصفيه خانه هاي 
فاضلاب شهرهاي استان ، معرفي روشهاي مصرف بهينه آب و 
شيرآلات و سرشيرهاي کاهنده آب از طريق فيلم،عکس ، ماکت 
و کاتال��وگ يک��ي از بخش ه��اي ارائه شده در غرفه شرکت آب و 

فاضلاب استان مرکزي در اين نمايشگاه بود. 

تجارت-جزيره قشم:مديرکل صنعت، معدن و تجارت سازمان 
منطقه آزاد قشم از احداث مزرعه پرورش ميگو در غرب جزيره 
ب��ا 13۰ استخ��ر 9 ه��زار متر مربعي به عن��وان اقدامي مهم در 
توسع��ه فعاليت ه��اي شيلات��ي اين منطقه ن��ام برد.به گزارش 
رواب��ط عمومي سازمان منطق��ه آزاد قشم، جهانگير مجيدي با 
اع��لام اينک��ه ۲۲۰ هکتار زمين براي اح��داث مزرعه پرورش 
ميگ��و شرک��ت دريانوردان اختصاص داده ش��ده است، افزود: 
تم��ام مجوزه��اي مورد نياز اح��داث 13۰ استخر )هر استخر با 
حدود يک هکتار وسعت( براي اين مجموعه صادر شده است.

وي ادامه داد: اقدامات بس��يار ارزشمندي براي تکميل زنجيره 
ارزش و توليد ميگو در سايت پرورش اين آبزي در قشم انجام 
ش��ده است.ب��ه گفته مدير کل صنعت، معدن و تجارت سازمان 
منطقه آزاد قشم، با آماده سازي اين مزرعه به عنوان بزرگترين 
ساي��ت پ��رورش ميگ��و در قشم، يک هزار و 3۰۰ تن به ظرفيت 
تولي��د اي��ن آبزي در قشم اف��زوده مي شود.او يادآور شد: بخش 
خصوص��ي تح��ت حمايت سازمان منطقه آزاد قشم براي ايجاد 
اي��ن مزرع��ه که طي دو سال ب��ه بهره برداري مي رسد بيش از 
۲۰۰ ميلي��ارد ري��ال سرمايه گذاري خواهد کرد.مجيدي اظهار 

امي��دواري ک��رد با اتمام اين طرح که با هدف توليد محصولات 
صادراتي براي ارزآوري به کشور در روستاي دوستکو در غرب 
جزيره قشم برنامه ريزي شده، حدود 1۴۰ نفر به طور مستقيم 
در مزرعه پرورش ميگو دريانوردان قشم مشغول به کار خواهند 
شد.شاي��ان ذکر است ک��ه مرتضي بانک مشاور رئيس جمهور 
در اولين سفر خود به مناطق آزاد پس از انتصاب به عنوان دبير 
ش��وراي عال��ي مناطق آزاد کش��ور، در سفر يک روزه به منطقه 
آزاد قشم در ۲۵ شهريور ماه گذشته به همراه حميد رضا مومني 
رئي��س هي��ات مدي��ره و مدير عامل سازمان منطقه آزاد قشم از 

چندين طرح شيلاتي بازديد کرد و کلنگ احداث مزرعه پرورش 
ميگو شرکت دريانوردان را نيز به زمين زد.

تجارت-شهري��ار- عل��ي کيواني-ظ��رف مدت ۴ سال بيش از 
۵9 کيلومت��ر اص��لاح و توسع��ه شبکه آبرساني در شهر شهريار 
اج��را ش��ده است.ناصر محرمي با اعلام اين خبر گفت: همزمان 
با رشد فزاينده جمعيت، توسعه شهري و گس��ترش شهرها به 
مراتب ميزان تقاضا براي آب شرب بهداشتي افزايش يافته است 
و ام��ور آبف��اي شهريار ب��راي تامين نياز آبي شهروندان همواره 
اجراي پروژه هاي آبرساني را در الويت قرار داده است.او افزود: 

ميزان رشد و مهاجرت جمعيت، همواره با امکانات ، تاسيسات و 
منابع محدود تامين آب در شهريار متناسب نبوده ولي با تلاش 
شبانه روزي مجموعه همکاران در شرکت آب و فاضلاب و با 
اجراي طرح هاي آبرساني، تلاش شده تا خللي در امر خدمات 
رسان��ي ب��ه شهروندان ايجاد نشود .مدير امور آبفاي شهرستان 
شهري��ار ادام��ه داد: طي ي��ک دوره ۴ ساله فعاليتهاي خوبي در 
توسع��ه شبکه ه��اي آبرساني ، بازس��ازي و اصلاح شبکه هاي 

توزي��ع آب ش��رب انجام شده، که ميتوان به 3۵839 متراحداث 
شبکه جديد، در راستاي توسعه و گسترش شهري و همچنين 
ب��ه ۲۴3۴۲ مت��ر اصلاح و بازس��ازي شبکه فرسوده اشاره کرد.
محرمي در پايان خاطر نشان کرد: مجموعه طرح ها و فعاليتهاي 
آبف��ا، ب��ه دليل محدوديت در تامي��ن منابع آب و افزايش تقاضا 
براي مصرف، علي رغم محدوديتهاي منابع مالي، بدون وقفه 

در حال پيگيري و انجام است .

معاون امور زنان و خانواده رئيس جمهور 
از بررسي لايحه جامع تامين امنيت زنان 
در براب��ر خشون��ت، در قوه قضاييه خبر 
داد و گف��ت: قوه قضاييه مشغول انجام 
کارهاي نهايي مربوط به اين لايحه است 
و منتظريم سريعتر اين لايحه به نتيجه 
برسد و اجرايي شود. معصومه ابتکار در 
گفتگو با ايسنا، با اشاره به پيگيري هاي 

اين معاونت در به سرانجام رسيدن لايحه مذکور، افزود: در 
حال پيگيري وضعيت اين لايحه هستيم و با شرکت مستمر 
در جلسات قوه قضاييه با آنها همکاري هاي ويژه اي داريم. 

وي گف��ت: مذاکرات معاونت امور زنان 
و خانوداده با مس��ئولان قوه قضاييه در 
حال انجام است و در تماس هايي که با 
اي��ن قوه داشتيم پيش بيني مي کنيم به 
نتاي��ج خوبي برسيم. ابتکار به همکاري 
و ارتب��اط ق��وي معاونت زنان و خانواده 
رياست جمهوري با اعضاي فراکسيون 
زنان مجلس اشاره کرد و گفت: پيش از 
اين جلس��اتي با اين فراکس��يون برگزار شده که اميدواريم در 
آينده با برگزاري جلسات ديگر پيگير مسائل زنان از طريق 

مجلس نيز باشيم.

معاون شهرسازي و معماري شهرداري 
ته��ران گفت: آم��اري از ميزان و تعداد 
تخلفات در شهرداري وجود ندارد و اصل 
بخشنام��ه دوم شه��ردار براي برطرف 
ک��ردن تص��ورات عمومي در مورد انبوه 
تخلفات��ي اس��ت که در شه��رداري رخ 
مي ده��د تا پاسخ دهيم اين تصورات تا 
چه حد صحت دارد، کجاي کار هستيم 

و در چه وضعيتي قرار داريم تا هر کس��ي نگويد شهرداري 
مح��ل فس��اد اس��ت و شخ��ص ديگري ادعا کن��د که همه 
اقدام��ات شه��رداري براساس قان��ون است. مهدي حجت، 

مع��اون شهردار تهران در گفتگو با ايلنا 
گف��ت: ما در اي��ن بخشنامه هيچ مورد 
به خصوصي نخواستيم، فقط درخواست 
کردي��م که تمام فعاليت ها در چارچوب 
قانون صورت گيرد. يعني تمام اقدامات 
روي سيس��تم قرار گيرد تا قابل رويت 
و ثبت باشد و هيچ پنهان کاري صورت 
نگيرد و اين چيزي است که مردم از ما 
مي خواهند. ما نيز از مناطق شهرداري خواستيم که هرآنچه 
را که تاکنون انجام دادند با شفافيت کامل روي سيستم قرار 

دهند تا قابل کنترل، رويت و پاسخگويي باشد.

آماري از ميزان و تعداد تخلفات در شهرداري وجود ندارد لايحه »تامين امنيت زنان در برابر خشونت«، در پيچ قوه قضاييه


